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Kopi: Myrvold Tom; Undertun Ogne

Emne: Re: Kaiavgift for lossing av sild
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Hei
Er det ikke nå på høy tid at administrasjonen tar en prat med GP og får ryddet opp i alt rotet som fåregår opp mot
bedriften. Det er ingen av partene som er tjent med at det fortsetter slik. Det må ettergås hvilke regler som gjelder og
hvem som har ansvaret for at disse blir fulgt opp. Når det gjelder fakturering over allmeningskaien så skal inntekter
her stå i forhold til utgifter kommunen har på kaia, slik jeg har forstått dette så har ikke Ørland kommune brukt en
eneste krone til drift og vedlikehold, stemmer ikke dette? Hva er grunnen til at vi til stadighet oppfører oss slik mot
denne bedriften, er det mangel på kunskap? Jeg bare spør...
Hilsen Finn Olav

tir. 12. jan. 2021, 13:17 skrev Bjørnar Grøntvedt <bg@grontvedt.no>:

Hei alle

Hva i all verden er det dere holder på med nå ?

Fra: Christian Rønsholm <cr@grontvedt.no> 
Sendt: tirsdag 12. januar 2021 13:10
Til: Bjørnar Grøntvedt <bg@grontvedt.no>
Kopi: Alexander Grøntvedt <ag@grontvedt.no>; Runar Aakvik <runar@grontvedt.no>
Emne: Kaiavgift for lossing av sild

Hei,

Se vedlagte faktura fra Ørland Kommune.

MVH

Best regards

Christian Rønsholm

CFO
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